
 SKUPŠTINA GRADA ZAGREBA 

GVOZD ZA POHODE 
● Krležina  kuća  na  Gvozdu  uredit  će  se  za  znanstvenike,  umjetnike,  ñake, 

grañane, posjetioce Zagreba... 

Aklamacijom i s pljeskom jučer su 

delegati sva tri vijeća Skupštine gra-

da Zagreba usvojili – na zajedničkoj 

sjednici – zaključak kojim se graña-

ni Zagreba pozivaju da 15. studenog 

doñu na referendum o produžetku 

samodoprinosa za gradnju Sveučili-

šne bolnice »Zagreb«. Kao što je re-

kao predsjednik Skupštine dr. Mato 

Mikić, Zagrepčani će tako najbolje 

dokazati svoju privrženost ovom gra-

du i pomoći ostvarivanju njegova 

najznačajnijeg projekta i objekta. 

Na zajedničkom zasjedanju saslu-

šan je i prihvaćen izvještaj o radu 

Odbora za ureñenje Krležina Gvoz-

da, o čemu je govorio predsjednik 

Odbora prof. Božo Rudež. Iz materi-

jala je vidljivo da će se do kraja go-

dine zgrada na Gvozdu 23, u kojoj je 

Krleža živio i radio od pedesetih go-

dina, do kraja godine osloboditi sta-

nara, nakon čega će se moći početi 

preureñivati u memorijalno-kulturni 

centar, koji će stalno biti na usluzi 

znanstvenim  i kulturnim  radnicima, 

umjetnicima, ñacima, grañanima i 

posjetiocima Zagreba. Takvim aktiv-

nim odnosom, smatra se najbolje će 

se afirmirati ideje i djela velikana od 

epohalna značenja za našu književnu 

i političku misao. 

Taj su koncept podržali i delegati 

Skupštine, pa je Odbor zadužen da 

Skupštini predloži program, faze i 

dinamiku ureñenja Gvozda, kao i na-

čin namicanja potrebnih sredstava. 

Zbog odlaska u mirovinu jučer je, 

uz riječi dužne zahvalnosti za dugo-

godišnji rad i zalaganje, razriješen 

dužnosti direktora CAOP-a dr. Jakov 

Marić. Na njegovo mjesto postavljen 

je Boris Sakač. Zbog odlaska na no-

vu dužnost razriješen je dužnosti i 

zamjenik sekretara GSUP-a Kolja 

Družić. 

 

● Nakon zajedničke održane su i 

odvojene sjednice skupštinskih vije-

ća. Donijete su odluke o izradi izmje-

na i dopuna lani usvojenog Prostor-

nog plana  grada  i  Generalnog urba- 

nističkog plana. U Vijeću općina još 

je jednom traženo objašnjenje za tu 

izmjenu još »svježih« planova, na što 

je predsjednica Gradskog komiteta za 

prostorno ureñenje i komunalne 

poslove Marina Matulović-Dropulić 

odgovorila da je njihovo jednoipolgo-

dišnje praćenje pokazalo da neke 

stvari treba prikazati i riješiti druk-

čije. 

● Vijeća su prihvatila i usuglašene 

(i kompromisne) zaključke o izvješta-

ju Komisije SGZ za društveni nadzor 

o gradnji sportsko-poslovnog kom-

pleksa »Cibone«. U njima se, meñu 

ostalim, traži izvještaj pravosudnih, 

inspekcijskih i drugih nadležnih or-

gana o rezultatima postupaka u vezi s 

uočenim propustima i nepravilnosti-

ma, kao i izvještaj nadležnih (grad-

skih i republičkih) organa o njihovu 

ponašanju i postupanju u toku pri-

prema i gradnje. Konstatira se, naime, 

da nisu surañivali dobro i uspješno. 

VUR je skinuo s dnevnog reda, a 

Vijeće općine je prihvatilo izvještaj o 

pripremama za gradnju TE-TO na 

otpad. On govori da se nakon gotovo 

20 godina pričanja sada već zaista 

daleko odmaklo. Ovog će tjedna biti 

gotov predinvesticijski program, a 

najvjerojatnije idućeg mjeseca Skup-

štini će se predočiti plan ostalih ak-

tivnosti, s nosiocima zadataka, roko-

vima i cijenom. Tom će se prilikom 

predložiti i osnivanje odbora za 

gradnju. 

N. Godrijan-Videc, B. Sušanj, I. Mic- 

                                                                hieli 

_________________________________________________________________________________ 
Godrijan-Videc, N.; Sušanj, B.; Michieli, I. Gvozd za pohode. // Večernji list, 4. studenoga 1987., str. 6. 


